

## **TMEIT nämndmöte 27.09.06**

### **Närvarande:**

Henrik Mårtensson  
Niklas Söderlund  
Therese Åkerlund  
Dain Nilsson  
Tommy Månström  
Jan Kamil Remsbich  
Carl Landberg  
Patrik Cederlöf  
Anna Berglund  
Wilhelm Svenselius  
Maria Mosesson  
Peter Hamberg  
Farrokh Atai  
Olle Lundberg  
Joel Nilsson  
Viktor Nyström

### **Dagordning:**

1. Mötets öppnande
    - 1.1 Val av mötets ordförande
    - 1.2 Val av mötets sekreterare
    - 1.3 Val av mötets två justerare
    - 1.4 Inadjungering
  2. Styrelsen informerar (fester, pub o dyl.)
  3. Poster
    - 3.1 Val av ny Saftmarskalk
    - 3.2 Val av ny Junkmarkalk
    - 3.3 Val av ny Gourmetmarskalk
  4. Rekrytering
  5. Arbetsgrupper
  6. Festdisciplin
  7. Syjunta
  8. Dator
  9. Nya prao
  10. Övrigt
  11. Mötet avslutas
- 
1. Mötets öppnande
    - 1.1 Henrik Mårtensson blir vald till ordförande
    - 1.2 Therese Åkerlund blir vald till sekreterare
    - 1.3 Niklas Söderlund och Tommy Månström blir valda till justerare
    - 1.4 Inadjungerar Viktor Nyström, Joel Nilsson och Olle Lundberg.
  2. Styrelsen informerar  
Henke, Niklas och Tess sitter kvar som styrelse året ut.  
Fester som vi planerar i höst:
    - OvveGasque
    - TG1
    - Sillis inför sjöslag

- TG2
- Marskalksittning
- Kistakamp

Lokalproblem pga försenat tillstånd.

Tillståndet: I ett möte nästa månad ska vi få ett beslut. Vi är snart inne på 6 månaders väntetid. Synnerligen dåligt.

3. Poster
  - 3.1 Anna Berglund blir vald till ny Saftmarskalk.
  - 3.2 Wilhelm Svenselius blir vald till ny Junkmarkalk.
  - 3.3 Pauline Gustbée blir vald till ny Gourmetmarskalk.
4. Rekrytering  
Styrelsens förslag: Sätta upp stora placher "TMEIT rekryterar". Fler bra idéer: Skriva i fornet. Tvångsrekrytera. Junkmarkalk får uppdrag efter nästa styrelsemöte.
5. Arbetsgrupper  
Uppdelningen sker i fornet.
6. Festdisciplin  
Protokoll från kmr ska läggas upp i fornet för allmän beskådning.
7. Syjunta  
Köra på som förra gången. Sektionslokalen. Det blir syjunta den 8 oktober på eftermiddagen. Kolla senare om den 14 oktober även blir aktuell.
8. Dator  
Vi vill ha en dator i TMEIT-rummet att lägga dokument på. Någon som har en gammal dator? Vissa har. Vissa har inte. Tvingar Niklas att lägga en tråd i fornet.
9. Nya Prao  
Simon och Micke (n0llan-n0llan och tequila-n0llan) . Joel och Olle behöver komma in i fornet. Maila Wilhelm. Alla som vill bli nya praobör maila Henrik.
10. Övrigt
  - 10.1 Annas övriga punkt. Sektionslokalsnämnden vill ha en pannkakskväll mitt i veckan. Om man skulle kunna samföra det med TMEIT.
  - 10.2 Dains övriga punkt. Dain tycker att praoklädsel har kommit lite i skymundan. Vi ska ta upp det på nästa styrelsemöte som infinner sig nästa vecka, förmodligen tisdag.
11. Mötet avslutas